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مشکلآبشربکرمانشاهخردادسالآیندهبرطرفمیشود
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل شرکت آب 
آب  گفت: مشکل  کرمانشــاه  اســتان  فاضلاب  و 
شرب شهر کرمانشــاه با تأمین آب از سد گاوشان 
و در مدار بهره برداری قــرار گرفتن آن به صورت 
بلندمدت حل خواهد شــد که قول های مساعدی 
برای به مدار آوردن آب این ســد تا پایان خرداد 

ماه به ما داده شده است.
علیرضا کاکاوند با تقدیر از زحمات مدیرعامل و پرسنل 
شرکت آب منطقه ای کرمانشاه در خصوص پیگیری انتقال 
آب سد گاوشــان به شهر کرمانشاه، اظهار امیدواری کرد با 
ورود آب سد گاوشان، مشکل آب شرب مردم کرمانشاه نیز 

برطرف شود.
وی با بیان اینکه مشکلات زیادی چه در بخش آب و چه 
در بخش فاضلاب در شهر کرمانشاه وجود دارد، گفت: افت 
فشــار آب و قطعی آب در برخی از نقاط شهر که اقدامات 
کوتاه مــدت و بلندمدت در این زمینه انجام شــده از جمله 

این مشکلات است.
وی از جملــه اقدامات انجام شــده در این مدت را حفر 
10 حلقه چاه به صورت اضطراری و لایروبی ســراب قنبر و 
همچنین در اختیار قرار گرفتن 13 حلقه چاه از شهرداری 
و سایر ادارات در فصل تابستان است که جا دارد بابت تمام 
همکاری های انجام شده از شهردار جهادی شهر کرمانشاه و 

مجموعه شهرداری تشکر کنم.
مدیر عامل شــرکت آبفا استان کرمانشاه در ادامه گفت: 
ما در برخی از شهرهای اســتان دچار تنش آبی بودیم که 
به همــت همکاران، خدمات مطلوبی انجام شــد، از جمله 
آب رســانی به شهر روانسر و شــهر صحنه که تا پایان سال 

جاری این پروژه تکمیل می شود.

کاکاوند اضافه کرد: آب رسانی به شهر پاوه نیز در مرحله 
راه اندازی آزمایشی است که پیش بینی شده تا سه ماه آینده 

مشکل آب شرب این شهر برطرف شود.
به گفته وی، پروژه های آب رسانی به شهرهای کرندغرب، 

ریجاب و گیلانغرب نیز در مرحله تکمیل است.
مدیر عامل شــرکت آبفا اســتان کرمانشــاه گفت: در 
راســتای سیاســت های کلی نظام و اجــرای اصل 144 
قانون اساســی، طرح یکپارچه سازی شــرکت های آب و 
فاضلاب شهری و روســتایی در 27 اسفند ماه سال 98، 
در جهت تســریع در سیستم اجرایی و خدمات رسانی به 
هم استانی های گرامی تحقق یافت که خداوند را شاکریم 

در این مدت فعالیت های چشــمگیری در حوزه شهری و 
انجام شد. روستایی 

     تکمیل تصفیه خانه کرمانشــاه با بوجه 1800 
میلیارد تومانی

کاکاوند در ادامه به پروژه تصفیه خانه فاضلاب کلانشهر 
کرمانشاه اشاره کرد و گفت: برای تکمیل این پروژه بیش از 

هزار و 800 میلیارد تومان بودجه نیاز است.
وی بــا بیان اینکه 65 درصد شــبکه فاضلاب شــهر 
کرمانشــاه به صورت مــدرن و مابقی به صورت ســنتی 
اســت، افزود: مشکل اصلی ما در شــهر کرمانشاه تکمیل 
تصفیه خانه فاضلاب اســت که از ســه مــدول آن، تنها 
یک مدول ســاخته شــده، در این زمینــه کوتاهی هایی 
انجام شــده که اینجانب از این تریبــون از تمامی مردم 

می کنم. عذرخواهی 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه اظهار 
کرد: ما با تمام توان پیگیر این مطالبه مردم شهر کرمانشاه 
هســتیم و اســتاندار، نمایندگان مردم در مجلس شورای 
اسلامی و مســئولان ارشــد وزارت نیرو به جد پیگیر این 
موضوع هســتند تا ما بتوانیم کرمانشاه را در این زمینه به 

میانگین کشوری برسانیم.
کاکاونــد با اشــاره به اینکــه در 11 شهرســتان دیگر 
پروژه های مهمی در دست اجرا است، گفت: از این تعداد 9 

تصفیه خانه فاضلاب به بهره برداری رسیده است.
استان کرمانشــاه دو میلیون نفر جمعیت ساکن در 14 
شهرستان، 86 دهستان و دو هزار و 595 آبادی دارد و 2.4 
درصد جمعیت کشور در این اســتان ساکن هستند که از 
این تعداد 75 درصد در نقاط شــهری و 25 درصد در نقاط 

روستایی زندگی می کنند.

پنجرهاستانها

مجمع تشخیص مصلحت برای منطقه 
آزاد قصرشیرین رأی گیری می کند

ســپهرغرب، گروه خبر: استاندار کرمانشاه گفت: 
رأی گیــری نهایی مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
برای تصویب منطقه آزاد تجاری قصرشــیرین اوایل 

اسفندماه برگزار می شود.
هوشنگ بازوند اظهار کرد: با توجه به پیگیری های انجام 
شــده تصویب منطقه آزاد قصرشــیرین در گام نهایی قرار 
دارد و تا اوایل اسفندماه در مجمع تشخیص مصلحت نظام 
به رأی گذاشته می شــود و امیدواریم آرزوی چندین ساله 

مرزنشینان تحقق یابد.
وی با اشاره اقدامات انجام شده از دیدگاه مثبت اعضای 
کمیســیون زیربنایی مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره 
تصویــب منطقه آزاد قصرشــیرین خبــر داد و بیان کرد: 
رأی گیری نهایی برای تصویب مناطق آزاد تجاری در پایان 
بهمن یا اوایل اســفندماه در صحن مجمع تشخیص برگزار 

می شود.
استاندار کرمانشــاه افزود: در جلسه کمیسیون اصلی و 
زیربنایی مجمع تشــخیص مصلحت نظام که طرح تصویب 
مناطق آزاد تجاری در دســتور کار قــرار داد، یک گزارش 
بســیار خوب از ظرفیت هــا و اثرگذاری هــای منطقه آزاد 
قصرشیرین در توسعه اســتان کرمانشاه و غرب کشور ارائه 
کردیم و مزیت ها و زیرســاخت های برتر آن نسبت به سایر 

مناطق را تشریح کردیم.
بازوند گفت: تکمیل خط ریلی کرمانشــاه به قصرشیرین 
در سه یا چهار سال آینده سپس اتصال آن به راه آهن عراق 
و بندر لاذقیه ســوریه از جمله این مزیت های منحصربه  فرد 
قصرشــیرین نسبت به سایر مناطق است و همچنین فاصله 
مناسب قصرشیرین با مرکز ایران و عراق و ارتباط هم زمان 
و نزدیک با منطقه اقلیم کردستان و دولت مرکزی عراق این 

مرز را متفاوت کرده است.
وی خاطرنشــان کــرد: امیدواریــم کــه منطقــه آزاد 
قصرشــیرین در جلسه مجمع تشــخیص مصلحت نظام به 

تأیید نهایی برسد.
اســتاندار کرمانشــاه افزود: هر احتمالی وجود دارد اما 
به اعتقاد من تنها دو منطقه آزاد تجاری در جلســه نهایی 
مجمع تشــخیص مصلحت به تصویب اعضا خواهد رسید و 

بسیار امیدوارم قصرشیرین یکی از آن ها باشد. 

تهیه بانک اطلاعاتی جوانان 
کرمانشاه لنگ یک میلیارد تومان 

اعتبار
امور جوانان استان  سپهرغرب، گروه خبر: معاون 
کرمانشــاه، تهیه بانک اطلاعاتی جوانان اســتان را 

نیازمند حدود یک میلیارد تومان اعتبار دانست.
محمد حســین زاده با اشــاره به وجود حدود 680 هزار 
جوان بین 18 تا 35 ســال در استان کرمانشاه، اظهار کرد: 
هرچند به صورت کلی آماری از تعداد جوانان اســتان داریم، 

اما تاکنون اطلاعاتی از وضعیت آن ها تهیه نشده است.
وی تصریح کرد: ما نمی دانیــم چه تعداد از این جوانان 
بی ســواد یا تحصیل کرده، متأهل یا مجرد، شاغل یا بیکار، 
سالم یا معلول، شهری یا روســتایی و... هستند که بتوانیم 
برمبنــای آماری که از وضعیت آن هــا داریم، برنامه ریزی و 

تصمیم گیری کنیم.
معاون امور جوانان استان کرمانشــاه افزود: براین مبنا، 
چندماه پیش در یکی از جلســات ســتاد ســاماندهی امور 
جوانان اســتان، استاندار کرمانشــاه دستور داد بانک جامع 

اطلاعاتی جوانان استان تهیه شود.
حســین زاده خاطرنشان کرد: پس از دســتور استاندار، 
پروپزال بانک جامع اطلاعاتی جوانان استان را تهیه کردیم، 
اما اجرای آن نیازمنــد حدود یک میلیارد تومان اعتبار بود 

که درحال پیگیری برای جذب این اعتبار هستیم.
وی تأکید کرد: البته اســتاندار را هم در جریان مشکلات 
مالی پیــش روی تهیه این بانک اطلاعاتی قــرار داده ایم که 
پیشنهاد داد از طریق طرح های ملی پیگیر اخذ این اعتبار باشم 

و در این راستا مکاتباتی را با امور جوانان کشور داشتیم.
وی یادآورشــد: همچنین از طریق منابع استانی پیگیر 
جذب این اعتبار بودیم، اما باتوجه به اینکه اعتبارات امسال 
با محدودیت هایی مواجه شــد، نتوانستیم از این منبع آن را 

جذب کنیم.
معاون امور جوانان اســتان تهیه بانــک اطلاعاتی حوزه 
جوانان اســتان را انقلابــی در تصمیم گیری های این حوزه 
دانســت و گفت: با تهیه این بانک اطلاعاتی، می توانیم یک 
غربالگری از جامعه جوانان استان داشته باشیم و با چشمانی 

باز برای آن ها تصمیم گیری کنیم.

خبــر

مدیر جمع آوری اموال تملیکی کرمانشاه خبر داد؛
انهدام 4 محموله کالای قاچاق 

در کرمانشاه
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر جمع آوری و فروش 
انهدام چهار  از  اســتان کرمانشــاه  تملیکی  اموال 
محموله کالای قاچاق از ابتدای سال جاری تاکنون در 

این استان خبر داد.
اردشــیر رستمی با اشاره به انهدام کالاهای قاچاق اظهار 
کرد: از ابتدای ســال جاری تاکنون در اســتان کرمانشــاه 
کالاهــای قاچاقی که ســلامت محور نبــوده در قالب چهار 

جلسه منهدم شده است.
وی افزود: ارزش کالاهای قاچاق انهدام شــده از ابتدای 

سال تاکنون در مجموع 503 میلیون تومان بوده است.
مدیر جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان کرمانشاه 
تصریــح کرد: ایــن کالاها شــامل محصولات آرایشــی و 
بهداشتی، خوراکی، آشــامیدنی، کفش تاناکورا، تخم مرغ و 

جگر مرغ بوده است.
مدیر جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان کرمانشاه 
با اشاره به واگذاری کالاهای متروکه به اموال تملیکی ادامه 
داد: پنــج پرونده مربــوط به واگذاری کالاهــای متروکه از 
ابتدای سال تاکنون در استان کرمانشاه تشکیل شده است.

فرماندار پاوه:
گردشگران پاوه را برای سفر 

در تعطیلات انتخاب نکنند
ســپهرغرب، گروه خبر: فرماندار شهرستان پاوه 
گفت: به منظور جلوگیــری از افزایش آمار مبتلایان 
به کرونا، گردشــگران پاوه را برای سفر در تعطیلات 

انتخاب نکنند.
پرویز ایده پور با اشــاره به شــیوع بیماری کرونا و وجود 
سیستم رنگ بندی برای نشــان دادن وضعیت این بیماری 
در هر شهرســتان اظهار کرد: هم اکنون وضعیت رنگ بندی 
کرونایی شهرستان پاوه بر اساس اعلام ستاد استانی مبارزه 

با کرونا زرد است.
وی افزود: با توجه به نزدیک شــدن به ایام بهار و مســاعد 
شدن آب و هوای شهرستان پاوه برای گردشگری از مردم تقاضا 
داریم برای حفظ سلامت خود و اطرافیان و جلوگیری از افزایش 

آمار مبتلایان به کرونا در این شهرستان به پاوه سفر نکنند.
فرماندار شهرستان پاوه گفت: کنترل و پیشگیری از حاد 
شدن وضعیت کرونایی در این شهرستان منوط به همکاری 
مردم در راستای رعایت دستورالعمل های بهداشتی و پرهیز 

از عادی انگاری است.
ایده پور افزود: تمامی اقدامات پیشــگیرانه به منظور آبی 
شــدن وضعیت کرونایی شهرســتان پاوه بوده و مردم باید 
بیش از پیش در این راه به سیستم بهداشت و درمان کمک 

کنند.

74 رأس دام قاچاق در بخش مرزی 
سومار قصرشیرین کشف شد

سپهرغرب، گروه خبر: فرمانده هنگ مرزی سومار 
از توابع شهرســتان گیلانغرب از کشف 74 رأس دام 
قاچاق به ارزش دو میلیارد ریال توسط مرزبانان هنگ 

مرزی این بخش خبر داد.
ســرهنگ غلامرضا فتحی زاده افزود: در راستای حفظ و 
حراســت از نوار مرزی و مبارزه قاطع با قاچاقچیان احشام، 
مرزبانان این هنگ مرزی شــب گذشــته با اجرای گشت و 
کمین هدفمند حین پایش نوار مرزی توانســتند تعداد 74 

رأس احشام را حین خروج از نوار مرز کشف کنند.
وی اظهــار کرد: قاچاقچیان به محــض ورود مأموران با 
استفاده از موقعیت جغرافیایی منطقه متواری شده و پرونده 
دام های مکشــوفه برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضایی 

ارجاع شد.
فرمانده هنگ مرزی سومار گفت: پدیده قاچاق باعث کار 
افتــادن چرخ های تولید و صنعــت و در نهایت خروج ارز و 

رکود اقتصادی در مملکت می شود.
سرهنگ فتحی زاده افزود: مرزداران این هنگ با پوشش 
شــبانه روزی و فعال کــردن منابع خبــری و رصد هرگونه 
تحرکی در تلاش اند تا فضــای ناامنی را برای قاچاقچیان و 

مخلان نظم و امنیت اقتصادی ایجاد کنند.
مرز ســومار در فاصله 67 کیلومتــری گیلانغرب و 90 
کیلومتری شهر قصرشــیرین واقع شده، در آن سوی مرز و 
در عراق، نزدیک ترین شــهر به سومار، شهر مَندلی از توابع 
فرمانداری بلدروز است که 15 کیلومتر با سومار فاصله دارد.
گیلانغــرب در غــرب کرمانشــاه بیــش از 72 هزار تن 

جمعیت دارد.

خبــر از تأکید بر بازگشایی معابر تا ساماندهی نیروهای شهرداری

کمبودفضایسبزدرخرمآبادظلماست
ســپهرغرب، گروه خبر: در صد و سی 
پنجمین جلسه شــورای اسلامی شهر  و 
خرم آباد با حضــور معاون هماهنگی امور 
عمرانی اســتانداری لرســتان، شهردار، 
معاونین و اعضا شــورای شهر به مباحثی 
آزادسازی  تاریخی،  بافت های  وضع  مانند 
برخی معابــر، پروژه های نیمه تمام، وجود 
نیروهای مازاد شــهرداری و مطالبات این 

مجموعه پرداخته شد.
یک صد و ســی و پنجمین جلســه شورای 
اســلامی شــهر خرم آبــاد بــا حضــور معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری لرســتان، 
شهردار، معاونین و اعضا شورای شهر و به منظور 
تجلیل از اقدامات وی در حوزه مدیریت شهری 

برگزار شد.
در این جلســه و قبل از صحبت های گودرز 
امیری برخی اعضای شــورای شهر به مباحثی 
مانند وضع بافت های تاریخی، آزادسازی برخی 
معابر، پروژه های نیمه تمام، وجود نیروهای مازاد 
شهرداری، مطالبات شــهرداری از دستگاه های 

اجرایی و دیگر موارد اشاره کردند.
     تأکید بر بازگشایی معابر

علی محمــد صالحــی در ایــن جلســه به 
بازگشــایی منطقه کریم خان به سمت مخابرات 
شهید رحیمی اشاره کرد و گفت: اگر بازگشایی 
این معبر به طول 600 تا 700 متر انجام شود، 
شاهد تحول خوبی هم در خصوص دفع آب های 

سطحی و هم رضایت شهروندان خواهیم بود.
زهرا نظری دیگر عضو شورای شهر لرستان 
نیز با اشاره به اهمیت ســاماندهی بافت های 
بافت های  ســاماندهی  کــرد:  عنوان  تاریخی 
تاریخــی می توانــد بــه رونق گردشــگری و 
اشتغال زایی شــهر خرم آباد کمک کند، وجود 
72 هکتار بافت تاریخــی و 90 خانه تاریخی 
متأسفانه  یک ظرفیت محسوب می شــود که 
پــس از ســیل توجه چندانی بــه آن صورت 

است. نگرفته 
معــاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
لرســتان نیز با اشــاره به اینکــه همدلی همه 
مسئولان اســتان برای توسعه اســتان به ویژه 
خرم آباد یک فرصت است که باید از آن استفاده 
کنیم، عنوان کرد: مدیریت شــهری پیچیدگی 
خاص خــودش را دارد هم به لحاظ درآمد، هم 
به لحاظ پاســخ به مطالبات گسترده و استفاده 
از نیروهای ناکارآمد به واســطه کارهای خلافی 
که به شهرداری تحمیل می شود، یعنی مدیریت 
شهری همه این موارد را باید مدیریت کند تا به 

اهداف مطلوب خود برسد.
گــودرز امیــری افــزود: در ابتــدای کار با 
شــورای شــهر اختلاف نظرهایی داشتیم، اما با 

نشست های مکرر همدلی و همگرایی ایجاد شد 
تا برخی از اهداف متعدد که مطالبه مردم است 
را محقق کنیم، ســاماندهی ورودی از شهر به 
ســمت پل دختر و زیرگذر بهارستان با اعتباری 
بالغ بر یک صد میلیارد تومــان یکی از اقدامات 

انجام شده است که می توان مطرح کرد.
وی گفــت: در ابتــدای ورود مــا چند پل 
موقت روی خرم رود احداث شــده بود که قرار 
شــد پل های اساســی را جایگزین کنند، یکی 
از پل هایی که بر اثر ســیل تخریب شــد طبق 
نظر مشــاور نیاز به اصلاحاتی داشت که اکنون 
از پیشــرفت فیزیکی خوبی برخوردار است، پل 
دیگــر هم میراث فرهنگی قــول همکاری داده 
منوط بر اینکه شهرداری طرحی را ارائه کند که 

با بافت تاریخی همخوانی داشته باشد.
     مشکلات را با پیمانکار حل وفصل 

کنید
امیری در خصــوص برخی گلایه ها مبنی بر 
مشــکلات موجود در پارک شاپوری نیز توضیح 
داد: حــدود 90 درصــد طرح های ارائه شــده 
در این پارک اجرا شــده، مســئول این پارک 
نیز شــهرداری اســت و اگر نواقصی دارد مانند 
نامرغوب بودن مصالح و کیفیت پایین کار باید 

با پیمانکار حل وفصل شود.
وی در ادامه به ســه طــرح تعیین تکلیف 
پــادگان 07، هدف گاه و ســراب یاس با ارتش 
اشاره کرد و گفت: در سفری که فرمانده نیروی 
زمینی ارتش به اســتان داشــت، تفاهم نامه ای 
بین اســتاندار و ارتش منعقد و در هر سه موارد 
کار تا حدودی پیش رفــت، در طرح هدف گاه 
بازگشــایی کمربندی شرق و شــمال شهر که 
حــدود 32 هکتار از اراضــی در این طرح قرار 
می گیرد، همچنین حدود 70 هکتار در اراضی 
در طرح آبخیزداری قرار است شهرداری مابقی 
اراضی آن را بر اساس توافق ارتش و شهرداری 

در کمیسیون ماده 5 تصویب کند.
     انتقال ســند حریــم قلعه به نام 

میراث
معــاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
لرســتان به آزادســازی قلعه فلک الافلاک نیز 
اشــاره کرد و افزود: یکی از کارهــای ماندگار 
دولت آزادســازی قلعه فلک الافلاک اســت که 
جزو مطالبات مردم بود و هفته گذشــته سند 
به نام میراث فرهنگی منتقل شــد، برای تخلیه 
ســپاه به دنبال تأمیــن منابع مالــی موردنیاز 

هستیم.
امیری در بخــش دیگــری از صحبت های 
خود با اشــاره بــه اینکه چرا خرم آباد از ســال 
70 تاکنون طرح تفضیلی نداشــته، عنوان کرد: 
تضاد و اختلاف نظر و سوءاستفاده ای که در نبود 

طرح انجام می شــد، از علل نبود طرح تفضیلی 
است، اکنون که طرح تصویب شده اگر هم  اکنون 
مشــکلی وجود دارد شورای شــهر و شهرداری 

باید دقت بیشتری انجام می داد.
     ساماندهی نیروهای شهرداری

وی گفت: ســاماندهی نیروی انسانی نه تنها 
در شــهرداری خرم آبــاد بلکه اســتان از دیگر 
کارهای انجام شــده اســت که می توان مطرح 
کرد، چهار هزار و 700 نفر در شــهرداری های 
استان مشــغول فعالیت بودند، درحالی که طبق 
چارت شهرداری دو هزار و 700 نیرو می بایست 
باشــند، بنابراین حدود یک هــزار و 470 نفر را 
که غیرقانونی وارد شــهرداری ها شده بودند را 

اخراج کردیم.
معــاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
پرداخت  های  کــرد: حــذف  بیــان  لرســتان 
غیرقانونــی اضافی و اصــلاح احکام حقوقی که 
کار دشــواری بود از دیگر اقدامات انجام شــده 
اســت، قرار نیســت از جیب مردم دربیاوریم و 
غیرقانونــی به دیگران بدهیم هر چیزی باید در 

جای خودش باشد.
امیــری به رفع تصرف اراضی ازدســت رفته 
شــهرداری نیز اشــاره کرد و افزود: با همکاری 
دســتگاه های اجرایی و دادگســتری این کار را 
انجــام دادیم، همچنین بیــش از 160 میلیارد 
تومان کمک دولت به شهرداری و 103 میلیارد 
تومان اعتبار ســیل در این زمان انجام شــده، 
موضوع دیگر اینکه ظرف دو ســال گذشته 75 
میلیارد تومان تهاتر در شــهرداری انجام شده 
که توانســتیم چند پروژه جدید را کلید بزنیم و 

پروژه های نیمه تمام را تکمیل کنیم.
     ساخت وســاز غیرمجاز به عرف 

تبدیل شده
وی در ادامــه بــا تأکیــد بــر برخــورد با 
کرد:  خاطرنشــان  غیرمجاز  ساخت وســازهای 
متأســفانه این موضوع در خرم آباد به یک رویه 
و عرف تبدیل شــده اســت، تخریب 70 واحد 
غیرمجاز در فلک الدیــن و 86 واحد در جنوب 
شــهر که اقــدام بــه ساخت وســاز در اراضی 

کشاورزی کرده بودند، انجام شد.
معــاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
لرســتان گفت: بر اســاس ماده 8 منع فروش 
واگــذاری واحدهایی که فاقد پروانه هســتند 
شهرداری و دستگاه های خدمات رسان مجاز به 
ارائه خدمات نیســت، مگر اینکه طرح تفکیکی 
مجاز داشته باشند و می تواند اقدام به قلع وقمع 
کند، ولو اینکه در وســط شــهر باشد و ارزش 
چندمیلیاردی داشــته باشــد، قرار نیست حق 

مردم تضییع شود.
امیری افزود: متأســفانه افرادی خودشــان 

طرح تفکیکی را ارائه و ســپس اقدام به فروش 
می کننــد، ایــن افراد خودشــان بعــداً مدعی 

می شوند، باید با این افراد برخورد شود.
وی به ســفر نوبخت معــاون رئیس جمهور 
نیز اشاره کرد و گفت: سفر وی دستاورد خوبی 
داشــت ازجمله اینکه یک هزار و 400 میلیارد 
تومان به پروژه های نیمه تمام سیل و پروژه های 
اساســی که تــا پایــان دولت بــه بهره برداری 

می رسند، اختصاص داد.
بافت های تاریخی و فرسوده گنجینه  پنهان

معــاون هماهنگــی امور عمرانی اســتاندار 
لرســتان با اشاره به آزادســازی خیابان انقلاب 
عنوان کرد: بر اســاس مــاده 5 مصوب کردیم 
که اراضی ســهم شهرداری در پادگان 07 برای 
آزادسازی خیابان انقلاب و اجرای خیابان حافظ 
هزینه و مدیریت شــود، این کار شدنی است و 
شــورا باید وقت بیشــتری را برای این موضوع 

بگذارد.
امیری در خصوص بافت های فرســوده بیان 
کرد: بافت های تاریخی و فرســوده یک گنجینه 
پنهان برای شهرداری است که اگر خوب هزینه 
کنیم درآمدزایی، عمــران و آبادانی را به دنبال 

خواهد داشت.
     کمبود سرانه فضای سبز ظلم است

وی با تأکید بر توسعه فضای سبز در خرم آباد 
گفت: سرانه فضای سبز شهری که اطراف آن را 
جنگل های بلوط فرا گرفته دو و نیم متر است و 
این ظلم است، ما تصویب کردیم که شهرداری 
در اراضی که در حریم شــهر قرار دارد، اقدام به 

ایجاد فضای سبز کند.
این مقــام مســئول در بخــش دیگری از 
صحبت های خود به وصول مطالبات شهرداری 
از دستگاه های اجرای نیز اشاره کرد و افزود: اگر 
شــهرداری مطالبات خود را صفر تا صد وصول 
کند، رقمی بیش از دو هزار میلیارد تومان است 
که رقم قابل توجهی است و تحول بزرگی صورت 
خواهد گرفت به عنوان یک پتانسیل درآمدزایی 
خوبی اســت منتهی برای تحقــق این امر باید 
عزم جدی وجود داشــته باشــد نه اینکه اعضا 
شورای شهر و یا مدیران برای فرد یا دستگاهی 

واسطه گری کنند.
امیــری در پایــان صحبت هــای خــود در 
گفت:  تاریخی  بافت های  ســاماندهی  خصوص 
مــا حریم قلعــه را آزاد کردیم اما شــهرداری 
اشتباه کرد و مغازه های اطراف امام زاده زید بن 
علی را به اوقاف داده حالا زورشــان نمی رسد، 
بنابراین اگر قانونی است شکایت کنید و املاک 
را پس بگیرید و ســپس برای کسبه جایگزینی 
پیش بینی کنید ما هم در کمیســیون ماده پنج 

کمک می کنیم.

استاندار کرمانشاه:

مشکلات مسکن مهر پاوه با اعتمادسازی قابل حل است
اســتاندار  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
کرمانشاه با اشاره به پرداخت نشدن سهم 
آورده مردمی و مشکلات مالی پیمانکاران 
راه حل  تنها  پاوه گفت:  مهر  پروژه مسکن 
متقاضیان  بین  اعتمادســازی  پروژه  این 

واحدها و تعاونی ها است.
هوشــنگ بازوند در جلسه بررسی مشکلات 
مســکن مهر پــاوه کــه در سرســرای تدبیر 
اســتانداری کرمانشاه برگزار شــد، افزود: باید 
فرمانداری پــاوه، اداره کل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعــی با حضــور رئیس کل دادگســتری 
استان و استانداری راهکاری برای اعتمادسازی 
متقاضیان و جلب اعتماد آن ها بیابند تا ســهم 

آورده خود را پرداخت کنند.
وی بــا بیان اینکه هشــت متقاضی از 191 
واحد، ســهم آورده خــود پرداخــت کرده اند، 
گفت: با توجه به ارزش افزوده ای که واحدهای 
مســکونی پیدا کرده اند باید مــردم را توجیه و 

آگاه کرد سهم آورده خود را بپردازند.
اســتاندار کرمانشــاه با اشــاره به اینکه 80 
درصد مسکن مهر پاوه ساخته شده و باید طبق 
برنامه تا اردیبهشت ماه سال آینده همه واحدها 

به مردم تحویل داده شود.
از 400 واحد مسکونی مسکن مهر پاوه، 192 
واحد تکمیل و به متقاضیان تحویل داده شــده 
اســت و 191 واحد نیز با 80 درصد پیشــرفت 
فیزیکی دارد و طبق قول مسئولان و پیمانکاران 
باید تا اردیبهشت ماه به مردم تحویل داده شود.

بازونــد در بخش دیگری از ســخنان خود 
برای حل مشــکلات مســکن مهر پاوه از راه و 

شهرسازی و اداره کل استاندارد استان خواست، 
نســبت به استانداردســازی 12 آسانسور 192 
واحد تحویل داده شــده تا دو هفته آینده اقدام 

کنند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمانشاه نیز 
در این جلســه گفت: برای تکمیل مسکن مهر 
پاوه 13 میلیارد تومان تأمین اعتبار شده است.

مسعود شــریفی در ادامه گفت، پیمانکاران 

به دلیــل تورم و گرانی مصالــح و عدم پرداخت 
ســهم آورده مردم با مشکل شــدید نقدینگی 

مواجه هستند.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان 
کرمانشــاه نیز در این جلسه با اشاره به شکایت 
متقاضیان مسکن مهر پاوه نسبت به تعاونی های 
پروژه به دادگســتری گفت: یکــی از مهم ترین 
مشکلات مســکن مهر پاوه بحث حقوقی است 
و متقاضیــان برای حل مشــکلات باید به اتاق 
تعاونی شکایت کنند تا سریع کارها پیش برود.

متقاضیان مســکن مهر پاوه نسبت به تغییر 
هرســاله ســهم آورده خود در این پــروژه به 
دادگســتری شــکایت کرده اند و مدعی اند چرا 
تعاونی هــا طبق قرارداد 6 ســال پیش پروژه را 
تمام نکردند و الان هر سال سهم آورده آن ها را 

افزایش می دهند.
یکی دیگر از اعتــراض متقاضیان به اعضای 
تعاونی و هیئت مدیره آن هاســت که یا پاوه ای 
نیستند و یا اصلًا در این پروژه ذی نفع نیستند.

شهرســتان پاوه با 58 هزار نفر جمعیت در 
112 کیلومتری شمال غرب کرمانشاه واقع شده 

است.


